
Bife Partizan naj postane
mladinski prostor

Že lep čas je naš glavni problem — prostor. V
KS Selo že nekaj časa poteka akcija za izprazni-
tev bifeja VUU Partizan, v katerem bi mladi
uredili prostor zase — za izvajanje začrtanega
programa in ža občasno prirejanje plesov,
skratka za shajanje. V tem prostoru bi imela svoj
sedež OO ZSMS Selo, uporabljali pa bi ga vsi
mladi iz Mosl.

Program dela je karseda pester — na po-
dročju kulture, jnformatike, športa. MDA, po-
hodništva, LO in DS, prirejamo plesne vaje,
imamo tudi planinsko in fotosekcijo.

Krajevna skupnost je zelo zainteresirana, da
bi bil bife prenovljen v mladinski prostor (sklep
skupščine KS Selo z dne 24. 6. 1982 in-zbora
krajanovzdne 13. 10. 1982), imamopa tudi vso
podporo KK SZDL in temeljne delegacije za
zbor KS. Predsednik sveta KS je 23. 11. 1982
celo sklical sejo sveta KS, ki je bila v celoti po-
svečena problematiki bifeja, na katero so bili
vabljeni tudi predstavniki Partizana, ki pa lo-
kala ne nameravajo zlepa izpustiti iz rok, saj je
zanje »zlata jama«; nameravajo ga celo pre-
novti v prehrambeno restavcacijo.

Mladinci smo 8. 12. 1982 kljub tetnu sklicali
izredno sejo, na katero smo povabili tudi pred-

siavnike vseh OO ZSMS v KS Selo. Predsednik
OO ZSMS Staninvest nam je med drugim po-
vedal.da tudi oni ne želijo več podaljšati po-
godbe z VUU Partizan in bi bilo primerneje, če
ta prostor dobimo mi. Za to pa se bo morala
preccj potruditi krajevna skupnost (tudi tajnik
KS), ne ic OO ZSMS. Sklep seje je bil, da bosta
OO ZSMS in KS Sclo Staninvestu poslali obra-
zloženo prošnjo za lokal. Tudi o financiranju
smo se dogovarjali, dokončno pa bo finančni
plan urcjcn. ko bomo prostor dobiti. Staninve-
stu smo puslali skupno prošnjo (skupščina KS in
OO ZSMS), v vednost pa smo jo poslali vsem, ki
nam bodo kakorkoli pomagali pri pridobitvi-
prostora, med drugim tudi izvršnemu svetu naše
občinske skupščine, OK. ZSMS, občinski sa-
moupravni stanovanjski skupnosti. skupnosti za
razvoj družbenega standarda, zavodu za spo-
meniško varstvo. VUU Partizan, vsem OO
ZSMS v KS Selo, samoupravnim organom in
DPO v KS Selo.

Družbi bi morala biti važnejša skrb za mlade
kot pa ekonomska korist Partizana.
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